

STENHAMRA SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

Styrelsemöte

28 mars 2023, kl 19:00
Hos Mikael Olsson lupingränd 7B

NÄRVARANDE

Mikael Olsson
Markus E Rosenström
Lotta Kolm

PROTOKOLL

1. Kassörens ekonomiska rapport

Bank: 389 091,65 kr
Fond: 1 412 151 kr
Totalt: 1 801 242,65 kr

2. Kvar från föregående möte

Ersättare som suppleant efter Maria Jarny annonseras ut på hemsidan och i Facebook-gruppen.

3. Rapport från ansvarsområden

3.1 Yttre byggnader och el

Mikael Olsson

Styrelsen har förhoppningar om att Ellevios entreprenör kan påbörja ombyggnation av elserviserna på Lupingränd och Lupingränd under våren/försommaren. Innan nästa steg tas kring laddboxar etc. Sekreteraren går igenom offerterna för laddboxar och jämför dem mot de tidigare.

3.2 Hemsidan och kommunikation

Marcus E Rosenström

Behöver läggas upp mer matnyttigt för att skapa engagemang bland medlemmarna i samfälligheten. Idéer finns om lite enkäter kring förbättringar i vårt område mm. Samma information delas via facebook-sidan.

3.3 Grändansvarig kontakt

Lotta Kolm

Styrelsen skulle vilja ha ett lite större engagemang i gränderna, fler grändvärdar och att man använder grändpengen till något gott.

3.4 VVS

Jesper Söderlind

Brunnslocket till Lupingränd 10-12 är beställt, om inte redan bytt. Ola Sandin på Ekerö kommun bekräftar att brunnarna/ventilerna mellan Lupingränd och Humlegränd är kommunens, trots att Roslagsvatten hävdar motsatsen att de tillhör samfälligheten.

3.5 Yttre miljö

Containers beställes till sista helgen i april med ankomst fredagen den 28:e. Två st till Lupingränd och en till Humlegränd.

Styrelsen uppmanar medlemmarna att hålla häckarna korta, klippa ner slyn ända ner till marken, samt att även klippa på utsidan om häckar och staket mot tex "hundrakan".

Uppmaningen gäller också våra egna tomtor som vi disponerar, att ta ner träd, sly, buskar för att bidra till en attraktiv samfällighet. Behöver man hjälp så ombeds man ta kontakt med närmaste grannar eller styrelsen. Sekreteraren skriver ut brev till medlemmar om grändstädning och vad vi bör tänka på.

4. Övriga frågor

Aktivitetsgrupp börjar bildas i samfälligheten vilket är roligt. Loppis planerad den 6 maj enligt Facebook-gruppen. Fler aktiviteter ses som positivt för sammanhållning för alla. Någon form av festlighet planeras att göra för att skapa tillfälle för social samvaro.

Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 31 maj kl 19:00 hos kassören Kerstin Holmén.

Sekreterare

Marcus Eriksson Rosenström